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1. Referat fra 12.9 (G)  At referat godkendes med evt. 
kommentarer.

Referatet blev godkendt. De punkter, der skulle følges op 
på fra sidste møde, kommer under 
punkt 3.

2. Korte orienteringer (O, D og B) At bestyrelsen tager orienteringen 
til efterretning.

Korte orienteringer taget til efterretning. Der var 
enkelte tilføjelser. 

LMS arbejder på et projekt sammen 
med Det grønlandske hus i Aarhus 
og Artic Sound. Her er der fokus på 
Rigsfællesskabet. LMS orienterer 
om sag vedrørende en koncert, 
hvor elever har haft uhensigts-
mæssig adfærd. Der har været god 
dialog med både musiker, DMF 
og skolerne, som har taget sagen 
yderst seriøst. LMS ansætter en 
eventkoordinatorelev, der starter i 
januar.

3. 'Det gode bestyrelsesarbejde i LMS' – første del 
af punkt er udsat fra maj (D og B)
Gitte Abildtrup har nu sammen med Steen Lindgaard 
og Jens Juuelsgaard gennemskrevet dokumentet efter 
kommentarer fra møde 12. september. Dokumenter 
tages derefter op en gang årligt på første møde efter 
sommerferien. Gitte Abildtrup, Steen Lindgaard og Jens 
Juuelsgaard ser på ramme for mulig proces for evalue-
ring af bestyrelsesarbejdet med det formål at sætte det 
på som punkt til første møde i 2025.

1. Bestyrelsen godkender endeligt 
'Det gode bestyrelsesarbejde i 
LMS', som derefter lægges på 
lms.dk. (B)

2. Bestyrelsen godkender proces til 
evaluering.

Dokumentet 'Det gode bestyrelsesarbejde i LMS' 
blev godkendt. 'Forslag til proces til evalueringen 
af bestyrelsesarbejdet i LMS' blev også godkendt, 
og der er enighed om, at dokumentet altid skal 
danne grundlag for en yderligere samtale og en 
handlingsplan fremadrettet.
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4. Kommuneorientering (O, D og B) 
Som fast punkt genbesøges kommunekort for at give et 
konkret overblik, der kan spørges ind til. Gitte Abildtrup 
vil supplere, hvis der er nye tiltag og status på kommune- 
kontrakter, henunder seneste nyt fra Københavns  
Kommune.

At bestyrelsen forholder sig til, hvor 
bestyrelsen kan bidrage/understøtte 
indsatsen i forhold til fastholdelse 
og nye kommuner. (D)

Orienteringen blev taget efterretning. LMS arbejder henimod den kom-
mende sæson. Det går godt med 
nye kommuner. De fleste aftaler er 
på plads til skoleåret 25-26. Der er 
mange gode tilbagemeldinger fra 
flere kommuner ift at komme med 
i ordningen. Deltagelse i Skolele-
dernes Årsmøde giver god mening, 
idet der kommer skoleledere fra 
kommuner, vi ikke er i dialog med, 
og skoleledere fra kommuner, vi 
allerede har samarbejde med. Om-
rådekonsulenter har fået flere timer 
til det lokale arbejde, det er en god 
prioritering. Bestyrelsen blev orien-
teret om situationen i København.

5. Økonomi og budget 2025 (B)
Pernille Flensted giver økonomisk status i forhold til 
Budget 2024.

Bestyrelsen tager orienteringen til 
efterretning.

Orienteringen blev taget efterretning. Administrationsprocenten ligger på 
knap 11 pct.

6. Nedslag og indsatsområder (D og B) 
Som fast punkt genbesøges LMS’ prioritering af nedslag 
og tiltag i forhold til LMS' synlighed på strategisk og 
relationsskabende niveau. Der tages afsæt i tiltag for 
2024.

At bestyrelsen diskuterer og beslut-
ter evt. nye tiltag og indsatser for 
2025. (O og B)

Nedslag og indsatsområder blev diskuteret. Der 
var enighed om, at der er fokus på relevante 
indsatsområder og nedslag.

Der kigges mere konkret ind i, 
hvordan man kan kategorisere 
indsatserne. 

7. Tematikker og oplæg på bestyrelsesmøder (B)
Bestyrelsen diskuterer tematik til bestyrelsesmødet i 
september på baggrund af tidligere udarbejdet oplæg. 

At man på hvert bestyrelsesmøde 
ser frem mod det næste og beslut-
ter, om der skal være en tematik 
og/eller et oplæg med interne eller 
eksterne oplægsholdere. (B)

Der tages stilling til det på et kommende møde.

8. Årshjul (D) 
Bestyrelsen tjekker op på årshjul, og om det har et godt 
format. Desuden besluttes mødedatoer til 2025.

Årshjulets format og detaljerings-
grad samt kommende datoer for 
bestyrelsesmøde bekræftes.

Bestyrelsen var enige om, at det giver et godt 
overblik. 

Der mangler datoer for nogle kom-
mende møder i 2025. Det aftales, 
at man skal svare på Doodle, der 
udsendes inden 3 dage, ellers går 
man efter den dag, de fleste kan. 
Bestyrelsen er enige om, at fysiske 
møder er at foretrække.

9. Eventuelt Der var en drøftelse af Kulturpas og eventuelle 
aktiviteter i forbindelse med  Danmarks formands-
skab i EU.


